

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 04-06-2025 06:10:57 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 06-04-2025 06:10:57 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DIMENSIONS: JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 04-06-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 04-06-2025
Other	أخرى
The current board of directors of the company wishes to inform you that there is a case with the Integrity and Anti-Corruption Commission involving embezzlement by some members of the previous board with one of the institutions, as they have admitted to it and issued financial documents (checks and promissory notes) in favor of the company equivalent to the damage caused. Their movable and immovable assets have been seized by the Integrity and Anti-Corruption Commission to recover the embezzled funds. Therefore, the current board wishes to inform you that the complaint is still under investigation and is being continuously followed up by the company's legal representative.	ان مجلس ادارة الشركة الحالي يود اعلامكم بانه يوجد قضية لدى هيئة النزاهة ومكافحة الفساد تتضمن بوجود اختلاس من بعض اعضاء المجلس السابق مع احدى الموسسات حيث انهم اقرو بذلك وقامو بتحرير اوراق مالية (شيكات وكمبيالات) لمصلحة الشركة بقيمه الضرر وقد تم الحجز على اموالهم المنقوله وغير المنقوله من قبل هيئة النزاهة ومكافحة الفساد وذلك حتى يتم تحصيل الاموال التي تم اختلاسها وعليه فان المجلس الحالي يود اعلامكم على ان الشكوى لازالت قيد التحقيق ويتم متابعتها باستمرار من قبل الممثل القانوني للشركه
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر